
Protokół Nr 66/2022 

z posiedzenia Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego 

 z dnia 4 kwietnia 2022 roku 

 

Na posiedzeniu obecni według załączonej listy obecności. 

 

Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia 

3. Przyjęcie protokołu Komisji z dnia 27.05.2021 r., 6.07.2021 r., 29.11.2021 r.  

4. Zapoznanie się z informacją nt. realizacji „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania zapobiegania bezdomności zwierząt za 2021” 

5. Informacja o stanie zasobu mieszkaniowego lokali socjalnych i komunalnych oraz potrzeb 

mieszkaniowych 

6. Wolne wnioski 

 

Do pkt 1  

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Pani Zofia Syperek. Powitała członków komisji, 

zaproszonych gości oraz pracowników Urzędu. 

 

Do pkt 2  

Przewodnicząca Komisji Pani Zofia Syperek przedstawiła porządek posiedzenia.  

Do porządku posiedzenia uwag nie zgłoszono. 

 

Do pkt 3 

Przewodnicząca Komisji Pani Zofia Syperek zapytała, czy członkowie Komisji mają uwagi do przesłanych 

protokołów z dnia 27.05.2021 r., 6.07.2021 r. oraz  29.11.2021 r. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Komisji Pani Zofia Syperek poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu Komisji z dnia 

27.05.202 r.; 6.07.2021 r. oraz 29.11.2021 r.  

Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie głosami 6 za przyjęli powyższe protokoły. 

 

Do pkt 4 

Przewodnicząca Komisji Pani Zofia Syperek zwróciła się do Kierownika Wydziału WIK Pana Jarosława 

Duchnowskiego o przedstawienie informacji nt. realizacji „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania zapobiegania bezdomności zwierząt za 2021”. 

Kierownik Wydziału WIK Pan Jarosław Duchnowski powiedział, że w ramach środków przeznaczonych  

na realizację programu przeciwdziałania bezdomności psów, gmina zorganizowała przetarg na 80 miejsc  

w schronisku dla bezdomnych zwierząt. W wyniku rozstrzygniętego przetargu zawarto umowę z USTiWN J. 

Brzeziński. Łączny koszt utrzymania psów w schronisku w skali roku 2021 wyniósł 289 870,09 zł przy czym 

wynagrodzenie wyliczane jest na podstawie poniższego wzoru: miesięczna stawka za utrzymanie 1 psa  

w schronisku (zł brutto/szt.) x średnia miesięczna ilość psów przebywająca w schronisku w miesiącu 

rozliczeniowym (szt.). Jednostkowa stawka za miesięczne utrzymanie jednego psa w schronisku wynosi 350,00 

zł brutto.  Jednostkowa stawka za odłowienie oraz transport zwierzęcia do schroniska zgodnie z przyjęta oferta 

wynosi 320,00 zł brutto za jedną interwencję zabrania/ wyłapania psów. Obowiązująca umowa (1.01.2020 r. - 

31.12.2023 r.) - kwota za 80 miejsc – ok. 28.000 zł/m-c. Do schroniska w roku 2021 przyjęto 57 psów (2020 r. 

przyjęto 26 psów), przekazano do adopcji 15 szt. (2020 r. -24 szt.), ze względów zdrowotnych uśpiono  

lub zanotowano upadki naturalne 22 szt. (2020 r. -6 szt.), wydano psy właścicielom 7 szt. (2020 r.- 5 szt.).  

W roku 2021 w ramach programu przeciwdziałania bezdomności zwierząt wykonano następujące zabiegi: 

- sterylizacja/kastracja kotów i psów–  szt. 475 szt. (2020 r.- 460 szt., 2019 r.- 441 szt., 2018 r. – 452 szt.,  

2017 r. – 338, 2016 r.- 281 szt., 2015 r. - 297 szt., 2014 r. - 235 szt., 2013 r. - 174 szt.), 

- usypianie ślepych miotów –  28 szt. (2020 r.- 28 szt., 2019 r. – 19 szt., 2018 r. – 7 szt., 2017 r.-3 szt.,  

2016r. - 5 szt., 2015 r. - 13 szt., 2014 r. - 25 szt.,  2013 r. - 21 szt.), 

- czipowanie –  456 szt. (2020 r.- 455, 2019 r.- 417 szt., 2018 r.- 433 szt., 2017 r.- 242 szt., 2016 r.- 281 szt., 

2015 r. - 384 szt., 2014 r. - 279 szt., 2013 r. - 215 szt.).  

Na powyższe zadania zwydatkowano w 2021 roku – 126 845,00 zł (2020 r.- 110 889,00zł, 2019 r. – 

112 245,00 zł., 2018 r. – 121 384,00zł, 2017 r. – 114 460,00 zł, 2016 r.- 108 914 zł, 2015 r. - 102.807 zł, 2014 r. 



- 96.900 zł, 2013 r. - 65.600 zł). Gmina Gołdap zgodnie z ustawą o ochronie zwierząt zapewnienie całodobową 

opiekę weterynaryjną w przypadkach zdarzeń drogowych z udziałem zwierząt bezdomnych na terenie Gminy 

Gołdap. Pełnienie dyżuru i gotowości to koszt 1 400,00 zł brutto miesięcznie. W 2021 r. było 24 interwencje 

(2020 r. 15 interwencji) w związku z wypadkami komunikacyjnymi z udziałem zwierząt bezdomnych.  

Na powyższe zadanie w 2021 r. zwydatkowano 23 955,00 zł  (16 800,00 zł dyżur + koszty leczenia- operacje, 

prześwietlenia, lekarstwa, opieka, eutanazje, utylizacje) (2021 r.- 21 215,00 zł). Zakupiono i rozdano 900 kg 

suchej karmy dla kotów na kwotę 4 200,00 zł., będących pod nadzorem opiekunów kotów wolno żyjących, 

zarejestrowanych w Urzędzie Miejskim w Gołdapi.  Zakupiono również mikroczipy do elektronicznego 

oznakowania zwierząt, na co przeznaczono kwotę w wysokości 6 126,00 zł. W roku 2021  zlecono 

przeprowadzenie zajęć edukacyjnych wśród dzieci uczęszczających do szkół podstawowych na terenie Gminy 

Gołdap w zakresie obowiązków jakie ciążą na osobach utrzymujących i hodujących zwierzęta domowe.  

W związku z panującą sytuacją pandemiczną w Polsce spowodowaną wirusem SARS-CoV-2 oraz 

zachowaniem ostrożności odbyły się tylko dwa zajęcia (Koszt zajęć: 120,00 zł). Łączny koszt realizacji 

powyższych zadań wyniósł 451 116,09 zł brutto.  

Przewodnicząca Komisji Pani Zofia Syperek zapytała, czy członkowie Komisji mają pytania  

do przedstawionej informacji. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Komisji Pani Zofia Syperek powiedziała, brak pytań zapewne wynika z otrzymanych   

w ostatnim czasie szczegółowych informacji w odpowiedzi na zapytanie radnego w sprawie schroniska..  

 

Do pkt 5 

Przewodnicząca Komisji Pani Zofia Syperek zwróciła się do Kierownika Wydziału WIK Pana Jarosława 

Duchnowskiego o przedstawienie informacji o stanie zasobu mieszkaniowego lokali socjalnych i komunalnych 

oraz potrzeb mieszkaniowych.  

Kierownik Wydziału WIK Pan Jarosław Duchnowski powiedział, że na koniec 2021 roku gmina 

gospodarowała 265 lokalami, w tym: 229 lokalami mieszkalnymi, 33 lokalami socjalnymi i 3 lokalami 

tymczasowymi, w tym: 51 lokali w 14 budynkach stanowiących 100% własność gminy; 214 lokalami  

w 69 budynkach Wspólnot Mieszkaniowych. W 2021 roku koszty remontu gminnego zasobu mieszkaniowego 

wyniosły 246 630,00 zł i były trochę wyższe niż w roku 2020. Wykonano między innymi: instalację 

centralnego ogrzewania i ciepłej wody użytkowej w 5 lokalach w budynkach Wspólnot Mieszkaniowych 

Kościuszki 16 oraz Kościuszki 18, które zostały podłączone do  sieci ciepłowniczej; nasadę komina  

i uszczelnienie dachu ul. Partyzantów 5, zalecenia kominiarskie ul. Mazurska 13 i Partyzantów 5, montaż 

wkładu kominowego ul. Kościuszki 8;  uszczelnienie ściany szczytowej ul. Gumbińska 1; wymianę stolarki 

okiennej i drzwiowej ul. Wolności 1, Skocze 3, Zatyki 4 (w lokalach); przyłącze wodociągowe ul. Mazurska 

13; przestawienie pieca w lokalu ul. Mazurska 12, wymianę kotła c.o. w lokalach ul. Mazurska 23,  

ul. Lipowa 1, ul. Słoneczna 3, wentylację w lokalu ul. Jaćwieska 11; wzmocnienie stropu ul. Kościuszki 8, 

konserwację belek stalowych ul. Okrzei 8, remont lokalu socjalnego Pietraszki 4, łazienkę w lokalu  

ul. Górna 25; remont instalacji odgromowej Niedrzwica 24, wymianę instalacji elektrycznej ul. Wąska 7; 

przeglądy i kwartalne czyszczenie przewodów kominowych w budynkach gminnych, przeglądy instalacji  

i urządzeń gazowych w lokalach gminnych; program prac archeologicznych, projekt na remontu dachu  

ul. Mazurska 11 i Niedrzwica 24, opinię mykologiczną ul. Jaćwieska 11. Z gminnego programu 

odpracowywania długów komunalnych (alternatywnej formy spłaty zadłużenia czynszowego w formie 

świadczeń rzeczowych) w 2021 roku skorzystały 3 osoby. Wysokość odpracowanego zadłużenia wyniosła  

2 223,00 zł. W 2021 roku przydzielono czterem rodzinom mieszkania komunalne. Mieszkania zostały 

pozyskane po zwolnieniu przez dotychczasowych najemców. Ze względu na panującą pandemię  

nie realizowano eksmisji. Liczba rodzin jedno i wieloosobowych oczekujących na mieszkanie komunalne  

na dzień 31.12.2021 roku to 90. Kwalifikacja rodzin odbywa się na podstawie złożonych wniosków o przydział 

lokalu mieszkalnego/socjalnego. Kwalifikacji dokonuje pod koniec danego roku Społeczna Komisja 

Mieszkaniowa. 

Przewodnicząca Komisji Pani Zofia Syperek zapytała, czy członkowie Komisji mają pytania  

do przedstawionej informacji. 

Pytań nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Komisji Pani Zofia Syperek powiedziała, że 90 rodzin to duża liczba oczekujących  

na mieszkanie. 

Kierownik Wydziału WIK Pan Jarosław Duchnowski odpowiedział, że jest to duża liczba a wnioski są cały 

czas składane. Rocznie jest ok. 20 nowych wniosków. Kilka lat temu była weryfikacja i zastanawia się nad 



kolejną weryfikacją oczekujących rodzin. Możliwie, że w niektórych przypadkach polepszyła się sytuacja 

materialna i nie mają już potrzeby przydziału mieszkania.  

 

Do pkt 6 

Brak wolnych wniosków. 

 

 

Na tym zakończono posiedzenie. 

 

 

 

 

       Protokołowała        Przewodnicząca Komisji 

     Katarzyna Krusznis                Zofia Syperek 

 


